
 

1 

 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  56/2018                                         V Palárikove, 29.01.2018   

 

 

 

Zápisnica 

z XXXII. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

 
konaného dňa 29.01.2018 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

 

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

 

4/ Návrh na úpravu rozpočtu obce k 31.12.2017. 

    Spravodajca: Ing. Róbert   Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu 

                                                                     obecného majetku a podnikateľskú činnosť 

 

5/ Stanovisko hl. kontrolóra k úprave rozpočtu obce k 31.12.2018. 

    Spravodajca : Ing. Peter  T o m š í k , hl. kontrolór 

 

6/  Návrh na uznesenie 

 

7/ Záver  
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Z Á P I S N I C A 

 

z XXXII. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 29. januára  2018 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

 

1/ Otvorenie 

 

       XXXII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Mgr. Jozef D e r ň á r, 

starosta obce. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní 7 poslanci. 

Ospravedlnili sa : p. Viktor   B e r k e š, Mgr. Rudolf  K o d a d a , p. Ľudmila  K o š í k o v á , 

PaedDr.  Miroslava  T ó t h o v á.   Ďalej privítal p. Alžbetu J a n k u l á r o v ú, prednostku 

OcÚ a Ing. Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

 Predložil program rokovania dnešného obecného zastupiteľstva a spýtal sa všetkých 

prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na zaradenie. Keďže neboli navrhnuté 

ďalšie doplnenia programu rokovania , dal hlasovať za predložený návrh , podľa pozvánky. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Mgr. Erika   B r š e l o v á , Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta Husková, doc. 

PhDr. Monika Jankechová, PhD., Ing. Igor Rezdovič, Tomáš  S l i v o ň   a Ing. 

Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

2/ Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva u r č i l: 

      

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ   a 

     Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l: 

           p. Alžbeta   J a n k u l á r o v á , prednostka OcÚ 

   

 

3/ Voľba návrhovej komisie 
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     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, preložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto 

zložení:  

  doc. Monika J a n k e ch o v á, poslankyňa OZ  

Tomáš     S l i v o ň, poslanec OZ    a 

Mgr. Erika   B r š e l o v á , poslankyňa OZ. 

    

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Mgr. Erika    Bršelová , Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta Husková, doc.     

                              PhDr. Monika Jankechová,PhD., Ing. Igor Rezdovič, Tomáš Slivoň,  

                             Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

4/ Návrh na úpravu  rozpočtu obce k 31.12.2017.  

    Spravodajca: Ing. Róbert   Ž i d u l i a k , predseda komisie finančnej, pre správu obecného 

                                                                       majetku a podnikateľskú činnosť 

 

 

 Návrh na úpravu rozpočtu č. 12, č. 13 a návrh na úpravu rozpočtu ZŠ  s MŠ K. 

Strmeňa k 31.12.2017  sa prikladá k tejto zápisnici. 

 

 

 

Podrobný výklad písomne predložených návrhov na úpravu rozpočtu obce k 31.12. 2017  

s komentárom odprezentovala pani Eva  K u r u c o v á , účtovníčka OcÚ. 

 

 

Prítomní vyslovili k predkladaným návrhom nasledovné otázky: 

 

Ing. Alžbeta   H u s k o v á -  prečo sa presunul traktor Valtra opätovne na technické služby 

a prečo náklady na doplnenie klimatizácie do traktora sa navyšujú na podprogram  rozvoj 

obce? 

 

Mgr. Jozef  D e r ň á r , starosta obce vysvetlil presun traktora  a to najmä z kapacitných 

dôvodov, keďže väčšiu časť mesačného výkonu  pokrýva na výkon práce technických služieb 

t.j. na podprograme  rozvoj obce. Objem zdrojov od Envipak-u je napočítaných podľa počtu 

obyvateľov, ktorým sa služby poskytujú a nie sú priamo úmerne na výkon strojov. 

 

Mgr. Erika   B r š e l o v á : prečo sa znižuje položka na Slovenskej ulici 
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p. Alžbeta   J a n k u l á r o v á  : v roku 2017 sa nestihli vyčerpať plánované finančné 

prostriedky, ale sa zakomponovali do rozpočtu na rok 2018. T.č. sa vykonáva verejné 

obstarávanie a po jeho ukončení sa pristúpi, pravdepodobne v marci k realizácii plánovaných 

prác.  Na komisii sa okrem stavebných prác na cintoríne , presnejšie na budove domu smútku  

diskutovalo aj o potrebe hľadania vhodného označenia  radov jednotlivých hrobových miest , 

ale aj o prípadnom návrhu na výstavbu kolumbária. Urnové  bloky sme aj v roku 2017 

dopĺňali, rastie záujem o tento druh ukladania ostatkov zosnulých. 

 

Ing. Alžbeta  H u s k o v á : nevideli sme projekt na rekonštrukciu Slovenskej ulice. 

 

Alžbeta   J a n k u l á r o v á  : projektant dopracoval projektovú dokumentáciu v intenciách 

požiadaviek a stanovík, ktoré odzneli na obecnom zastupiteľstve pri prezentácii návrhu na 

spracovanie  PD „ Rekonštrukcia  miestnej komunikácie a chodníka na Slovenskej ulici 

v Palárikove“. 

 

 

5/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhom na úpravu rozpočtu obce k 31.12.2017 

     Spravodajca: Ing. Peter   T o m š í k , hlavný kontrolór 

 

 Stanovisko sa v písomnej podobe prikladá k tejto zápisnici ako príloha. 

 

Ing. Peter  T o m š í k, hl. kontrolór odporučil obecnému zastupiteľstvu navrhnuté úpravy 

rozpočtu  schváliť podľa predlohy. 

 

 

 

6/  N á v r h    na uznesenie 

     Návrh na uznesenie sa prikladá k tejto zápisnici ako príloha. 

 

 Návrh na uznesenie v mene  návrhovej komisie predložila Mgr. Erika   B r š e l o v á. 

 

Starosta obce  Mgr. Jozef   D e r ň á r   sa spýtal prítomných či súhlasia s predloženým 

návrhom na uznesenie. Keďže neboli vznesené zo strany poslancov pripomienky , požiadal 

poslancov aby hlasovali za predložený návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Mgr. Erika   B r š e l o v á , Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta Husková, doc.  

                              PhDr. Monika Jankechová, PhD., Ing. Igor Rezdovič, Tomáš   Slivoň   

                             Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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Poslanci OZ   s c h v á l i l i     nasledovné uznesenie: 

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E   číslo  32/180129 
 

I. 

Obecné zastupiteľstvo 

A/ b e r i e    n a     v e d o m i e 

1/ Stanovisko hlavného kontrolóra k predloženým úpravám rozpočtu obce k 31.12.2017, 

2/ Úpravu rozpočtu obce číslo 13  k 31.12.2017 o poskytnuté prostriedky zo štátneho rozpoč 

    tu: 

    na strane príjmov  celkom o ............................................................. + 15.338,05 € 

     z toho : kapitálový rozpočet – dotáciu na kamerový systém ...........           10.000,00 € 

    a na strane výdavkov o ..................................................................... +   5.338,05 € 

 

B/   s c h v a ľ u j e 

Úpravu rozpočtu obce číslo 12 od 25.11.2017 do 31.12.2017 , podľa predlohy: 

Úprava príjmov celkom ....................................................................... +  5.791,72 € 

Úprava výdavkov / obec/ .....................................................................   +  5.725,39 € 

Úprava výdavkov / škola/ .................................................................... +       66,33 € 

Úprava výdavkov  celkom ................................................................... +  5.791,72 € 

 

C/   s c h v a ľ u j e 

Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ k 31.12.2017 , podľa predlohy: 

Úprava príjmov celkom ....................................................................... + 10.763,81 € 

Úprava výdavkov celkom o ................................................................. + 11.155,14 € 

 
 

 

 

7/ Záver 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce informoval poslancov o rokovaní v Nesvadoch spojené 

s prerokovaním „ Programu starostlivosti o chránené vtáčie územie Dolné Považie na roky 

2018 – 2047, vrátane predloženého stanoviska obce. 

V závere informoval o príprave plagátu o zaujímavostiach obce Palárikovo so zámerom 

podpory turizmu a zvyšovania záujmu detí o kovoobrábacie povolania, s možnosťou návštevy 

fabriky v našom priemyselnom parku. 
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  Overovatelia:         Ing. Igor R e z d o v i č 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

          Ing. Alžbeta H u s k o v á   

                                                                         poslankyňa OZ 

 

 

 

 

 

 

 

                Mgr. Jozef D e r ň á r 

                starosta obce 

 

 

 

 

 

      Alžbeta J a n k u l á r o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Alžbeta  J a n k u l á r o v á                               
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